

## نموذج الإفصاح عن استقالة عضو مجلس إدارة الشركة وتعيين عضو مجلس إدارة جديد للشركة

## Form for disclosing the resignation of a company board member and appointing a new board member

Date	March 27, 2024	27 مارس 2024	التاريخ:
Name of the Listed Company	Investcorp Capital plc	نفستكورب كابيتال بي إل سي	اسم الشركة المدرجة:
Name of resigned board member(s)	Jan Erik Back	جان إريك باك	(أعضاء) مجلس الإدارة المستقيل (المستقيات)
Description of resigned member or members (executive, non-executive,	Non-executive	غير تنفيذ <i>ي</i>	رالمستعييل) صفة العضو أو الأعضاء المستقيلين (تنفيذي، غير تنفيذي،
independent) The date of	Date of acceptance of resignation:	تاريخ قبول الاستقالة: 24 مارس 2024	تاريخ قبول
accepting the resignation from the	March 24, 2024 Effective date of resignation:	تاريخ نفاذ الاستقالة: 1 أبريل 2024	الشركة
company's board of directors and its effective date	April 1, 2024		وتاريخ بدء سريانها:
Reason(s) for resignation	Retirement	الثقاعد	سباب الاستقالة:
The name of the appointed member(s) instead of the resigned member(s)	Abbas Rizvi	عبا <i>س ر</i> ضو <i>ي</i>	اسم العضو (الأعضاء) المعين (المعينين) بدل العضو (الأعضاء) المستقيل (المستقيلن):



Description of the appointed member or members (executive, non- executive, independent)	Non-executive	غير تنفيذي	صفة العضو أو الأعضاء المعينين (تنفيذي، غير تنفيذي، مستقل):
Date of the Board of Directors' meeting that issued the appointment decision	March 24, 2024	24 مارس 2024	تاريخ اجتماع مجلس الإدارة الذي صدر عنه قرار التعيين:
Membership Starting Date	April 1, 2024	1 أبريل 2024	تاريخ بداية العضوية:
Membership Ending Date	The remainder of the Board term - 19 September 2026	ما تبقى من مدة مجلس الإدارة - 19 سبتمبر 2026	
A brief summary of the appointed member(s)	Abbas Rizvi joined Investcorp in 2004 and is currently transitioning into the role of Chief Financial Officer of Investcorp Holdings B.S.C.(c). Mr. Rizvi's appointment as Chief Financial Officer of Investcorp Holdings B.S.C.(c) will be effective on April 1, 2024. Prior to joining Investcorp, Mr. Rizvi worked in Ernst & Young Bahrain as an associate in the business risk services unit for a year. Previously, he spent more than five years at Ernst & Young Pakistan in audit and advisory services divisions.  Mr. Rizvi is a Fellow member of the Institute of Chartered Accountants of Pakistan.	انضم عباس رضوي إلى إنفستكورب في عام 2004 وينتقل حاليًا إلى منصب المدير المالي لمجموعة إنفستكورب القابضة ش.م.ب.(م). سيتم تعيين السيد رضوي كرئيس تنفيذي مالي لمجموعة إنفستكورب القابضة ش.م.ب.(م) اعتبارًا من 1 أبريل 2024. قبل انضمامه إلى النفستكورب، عمل السيد رضوي في شركة إرنست ويونغ البحرين كمساعد في وحدة خدمات مخاطر الأعمال لشركة سنوات في شركة يسابقًا أكثر من خمس سنوات في شركة genst & Young المحدمات الاستشارية. والخدمات معمو وميل في معهد المحاسبين القانونيين في باكستان.	



The Name of the Authorized Signatory	Timothy Mattar	تيمو ثي مطر	اسم المخول بالتوقيع:
Designation	Chief Executive Officer	الرئيس التنفيذي	المسمى الوظيفي:
Signature and Date	27 March 2024	1A . Mu Hev 27 March 2024	التوقيع والتاريخ:
Company's Seal	Substantial F	3 d 32 S WLEE BEE	ختم الشركة:
	CAPITAL Repair of the No. 000001712 CORP CAPITAL	CAPITAL Repairments to second to CAPITAL Repairments to second to CAPITAL REPAIRMENT TO CORP CAPITAL REPAIRMENT TO CAPITAL REPAIRMEN	